
ULSETSKOGEN SKOLE

2023/2024
Referat
FAU møte

Dato: 02.10.2023

Tid: Klokken: 19.30 – 21.00 Møtenr: 2

Sted: Ulsetskogen skole,
Lærerværelset

Kopi til: Rektor
Skolens sekretær

---------------------------------------------------------------------

Tilstede:
Katrine R. Breivik (1. trinn)
Linn Skartveit (2. trinn)
Pål Næverlid Sævik (3. trinn)
Miriam Valde Vidareid (3. trinn)
Bente Solheim (4. trinn)
Natasja Fosen (4. trinn)
Shelaine Moldesæter Nilsen (5. trinn)
Cecilie Hillesøy (7.trinn)

Referent: Anne-Kristin Johannessen, (2. trinn)

------------------------------------------------

Punkt Innhold Ansvarlig Frist
1 Årsmøte 5. oktober

Det skal blant annet gåes gjennom
● Valg av ulike roller
● FAU sitt arbeid forrige skoleår
● Årsregnskap
● Presentasjon av nytt styre
● Valg av FAU-leder

Alle

2 SU (samarbeidsutvalget) og SMU (skolemiljøutvalget)
Pål var FAUs representant og refererer fra møtene:

● Elevrådet har satt i gang en miljøundersøkelse på skolen
● Det foregår en holdningskampanje på skolen hvor elevrådet er

med
● Det ble diskutert nærværet av hjort på skoleområdet
● Toalettene - status ift låsbarhet
● Læremidler. Digitalt - ikke digitalt? Det er en økonomisk utgift å

kjøpe inn nye bøker. Skolen har nye bøker i kjernefagene, men
mangler noen bøker.

3 Bruk av Pride-flagg ved skolen.
FAU har delte meninger om at skolen flagger med Pride-flagg. Derfor
kan ikke FAU komme med en enstemmig tilbakemelding til rektor
angående om det skal flagges eller ikke - i 2024.

Ane

4 Høstdisco Cecilie
Hilde
Shelaine



Halloweendisco foreslås. Discogruppen forhører seg snarlig om ledig
gymsal. Gruppen setter i gang et planleggingsarbeid omgående.

5 Trafikkaksjon
Aksjonen er under planlegging og den vil utføres en gang etter
høstferien. Det planlegges at informasjon knyttet til kjøremønsker
tildeles på forhånd av aksjonen.
Hva med å oppfordre til samkjøring og at barna kan gå og sykle selv til
skolen?
Det er mulig at 1. og 2. trinn kan få refleksvester fra Trygg Trafikk.
Det bør vel være flere enn 3 som er med, da alle inngangene til
skoleområdet bør dekkes av trafikkaksjonen.

Shelaine
Katrine
Miriam
Bente

6 Skoleveien
Ved enkelte veier og fortau, som brukes av skolebarn på vei til skolen,
henger det overvokste hekker ut i veien/fortauet. Dette kan medføre at
skolebarn må gå ut i veibanen, noe som igjen fører til utrygg skolevei.
FAU stiller seg bak at det lages informasjonsmateriale (med FAU som
avsender) som kan postlegges eiendommer hvor vedlikehold av hekker
etc. bør utføres.

7 Annet
● Spørsmål til Anja til neste møte: Orientere om hvordan skolen

opplever samarbeidet med barnevernet.
● Sparkesykkel ned den bratte bakken i sfo-tiden. Bør dette

reguleres i større grad?
● AL: Hvordan kan foreldre informeres om dette? Det er kanskje

ikke informert ut om hva denne ordningen går ut på. Hva med
sjakk-turnering? Kan skolen bruke “Nyheter” på Vigilo til å
informere mer om hvilke aktuelle aktiviteter som pågår eller
kommer?

● Temakveld: Barnevakten har opplegg for barneskoler, men det
koster 6000 kroner. Vi diskuterer videre på neste møte.

Ane


